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D 
eze vierde Nieuwsbrief (de tweede van jaargang 9) 
staat vooral in het teken van de laatste loodjes.  

 
Vooral voor de huidige fractie is het nog even aanpoten. Na 
de ledenvergadering van begin oktober is voor de huidige 
raadsleden, die hebben aangegeven niet terug te willen ke-
ren, een bijzondere periode aangebroken. Zij hebben aange-
geven tot de verkiezingen zich volledig te willen inzetten. 
Walter, Marianne en Henk, we nemen nog geen afscheid, 
maar wel wil ik uitspreken dat ik jullie inzet bijzonder waar-
deer. 
Voor de nieuwe CDA kandidaten is het tegelijkertijd ook een 
bijzondere periode. Zij gaan zich inwerken de komende 
maanden om in maart het stokje te kunnen overpakken van 
de vertrekkende fractieleden.  
Nu programma en lijst zijn vastgesteld kan het campagne-
team volledig aan de slag. We willen deze verkiezingscampag-
ne naast de traditionele campagnemiddelen ook een moderne 
middel als internet gebruiken om de boodschap van het CDA 
onder de kiezer te brengen. Landelijke analyse van de Euro-
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pese verkiezingen leert dat traditionele CDA kiezers niet naar 
een andere partij zijn overgelopen, maar dat veel zijn thuis-
gebleven. In het verleden waren het juist de CDA kiezers die 
opkwamen. Bij de campagne voor de gemeenteraadsverkie-
zingen hebben we dus een extra doel: mobiliseren van de 
vaste CDA kiezers. Ik wil u, met dit gegeven, oproepen daar 
in uw omgeving mee aan de slag te gaan. Wilt u in de cam-
pagnetijd wat vaker nieuws van de afdeling ontvangen dan 
deze nieuwsbrief, stuur dan een mail aan de secretaris. U 
ontvangt dan in iedere geval als extra de Fractieflits met alle 
zaken waar de fractie zich mee bezighoudt en u ontvangt in-
formatie van het campagneteam over de activiteiten.  
 
Tot slot wil ik u goede kerstdagen wensen een prettige jaar-
wisseling. Ik hoop dat 2010 voor u persoonlijk en 
voor het CDA een mooi en gezegend jaar mag 
worden. 
 
Hermann Kukler, Voorzitter  

        Ga goed om met uw afval 

 

Nieuws van de     

 wethouder 

 
 

A 
ls verantwoordelijk wethouder 
voor de inzameling en verwer-

king van afvalstoffen kan ik u mel-
den dat de gemeente een mijlpaal 
heeft bereikt door het gevoerde be-
leid van de afgelopen jaren. 
 
Er was al lange tijd een positieve ont-
wikkeling gaande.  
 
Zo zijn we van het halen van grofhuis-
vuil overgegaan naar het brengen van 
het afval naar ons kringloopbrengstation 
aan de Schans. Dit heeft een flinke posi-
tieve uitwerking gehad op het scheiden 
van grofvuil. We hebben namelijk op het 
brengstation 28 verschillende soorten 
van inzameling. Bij halen zou alles in 
een auto gaan.  
 
Vervolgens is in de Paddenstoelenbuurt 
samen met de bewoners een proef op-
gezet voor het ondergronds inzamelen 
van het huisvuil. Dus geen bruine con-
tainer meer. Deze manier van inzamelen 
is veel efficiënter en goedkoper. De 
bruine containers zijn omgezet naar 
persoonlijke papiercontainers. Dit heeft 
er toe geleid dat er 6000 kilo papier 
extra uit het huisvuil komt. Papier levert 
geld op en verbranden kost veel geld.  
 
Maar de ontwikkelingen gaan door: op 
dit moment zijn we bezig om plastic 

afval een tweede leven te geven. Er 
zijn nu 7 oranje containers geplaatst 
bij de winkelcentra en de kleine kernen 
Zwammerdam en Aarlanderveen.  
Het zullen er spoedig 40 worden.  
 
Plastic brengt aldus geld op en behoeft 
niet verbrand te worden. Deze succes-
sen zijn voor de CDA fractie aanleiding 
geweest om een motie in te dienen 
voor het sneller aanbrengen van on-
dergrondse containers in de gehele 
gemeente. We hebben dit door gere-
kend en met alle investeringskosten 
erbij, kan dat ook gerealiseerd wor-
den. Het brengstation aan de Schans 
zal worden vernieuwd en meer klant-
vriendelijk worden.  
 
Met alle investeringen in de toekomst 
zijn we - door betere afvalstoffenschei-
ding en een efficiëntere manier van 
afvalinzameling en verwerking - in 
staat de komende jaren de afvalstof-
fenheffing te verlagen!   
 
U ziet; afval kan ook geld opbrengen 
als we het gezamenlijk oppakken! 
 
Hans Groen in 't Wout 
CDA-wethouder voor o.a. afvalinzame-
ling– en verwerking 

 
 
 
Hiernaast ziet u het logo 
van de plastic afvalschei-
ding 

 Nieuwjaarsreceptie 

 

 
Zaterdag, 9 januari 2010 

het Schoutenhuis,  
Julianastraat 6 

Aanvang 15.30 uur! 
 
 
Van harte nodigen we onze leden uit en 
de organisaties en instellingen die wij 
voor ons CDA verkiezingsprogramma 
hebben geraadpleegd. Maar ook andere 
organisaties, instellingen, bedrijven en 
geïnteresseerden in de visie van ons 
lokale CDA, zijn bijzonder welkom!  
 
De presentatie van ons programma 
voor de gemeenteraadsverkiezingen 
van maart as. vormt een belangrijk 
onderdeel van de happening. Maar dat 
niet alleen; u kunt kennismaken en 
“speeddaten” met onze kandidaten en 
onze lijsttrekker, Hans Groen in ‘t 
Wout. Hij zal uiteraard speechen en 
verder staat er een perstoelichting op 
het programma.  
 
Verwarm u op deze winterdag met de 
voornemens van het CDA voor de ko-
mende 4 jaar! 
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Campagnetijd! 

 

 

Nieuws van het Waterschap  
 
 
 
 
 

I 
n het laatste kwartaal van het jaar is er van alles te 
doen in Rijnland. Het watersysteem moet op orde 

voor de winter. Er wordt volop gebaggerd, de kades 
worden verstevigd en slooteigenaren (particulieren, 
bedrijven en overheden) moeten hun sloten schonen 
en de oevers maaien vòòr 1 november, want daarna 
is de schouw.  
 
Als bestuurders waren wij uitgenodigd om een dagje mee te 
lopen met de schouw: het controleren of de watergangen 
geen belemmeringen (takken, bladeren, riet en planten) 
meer hebben, zodat het water goed kan doorstromen. Ik 
was ingedeeld om de schouw mee te lopen in het bebouwde 
gebied van Waddinxveen. Het zag er op een paar uitzonde-
ringen na keurig uit en ik vond het heel leerzaam om met 
de watersysteembeheerder mee te lopen.  
 
In Alphen a/d Rijn is het onderhoud van het stedelijk water 
dit jaar overgedragen aan het Hoogheemraadschap van 
Rijnland, zodat de gemeente die taak niet meer hoeft uit te 

voeren. Dit is één van de factoren waardoor het takenpakket 
van Rijnland groter is geworden, wat ook meer kosten met 
zich meebrengt.  
 
Door deze taakoverdracht hoeft de gemeente Alphen a/d Rijn 
dus minder aan waterbeheer te doen en kan daardoor lagere 
lasten heffen. Gelukkig is het voorstel in Alphen a/d Rijn voor 
2010 ook lastenverlichting. Het college van Rijnland kwam 
met de behandeling van de conceptbegroting in november 
echter met een voorstel van 11,4% tariefstijging! De kranten 
hebben deze stijging breed in het nieuws behandeld. Wij 
hebben als fractie ook brieven ontvangen van verontruste 
burgers.  
 
Uiteraard hebben we als CDA fractie tezamen met de andere 
fracties moties tegen het voorstel ingediend. Het systeem 
moet bovenal veilig blijven, maar ook betaalbaar. De motie 
stofkam is aangenomen, waarbij bij elk project in 2010 gron-
dig wordt gekeken: wat is de noodzaak, moet het? Hoe ur-
gent is het, moet het nu? En, hoe ga je het doen??  

 

 

Zie voor vervolg: blz. 4 
 
Marjon Verkleij-Lemmers  
Algemeen bestuurslid Hoogheemraadschap van 
Rijnland, fractie CDA 
 

             Naar een nieuw watersysteem; veilig én betaalbaar                   

Van de Fractie-

voorzitter  

 
 

H 
et is begonnen……de cam-
pagne. Na een energieke 

ouverture tijdens de gondelvaart 
is de kop er nu echt af. Het pro-
gramma is vastgesteld, net als 
de kandidatenlijst. Ook andere 
partijen hebben hun huiswerk 
gedaan. Vanaf januari kunt u het 
nodige verwachten: tal van ver-
kiezingsdebatten, vele politici die 
in de winkelstraten folders uitde-
len, een stroom van artikelen in 
de kranten e.d.  
 
Vanuit de gemeente zal een op-
komstbevorderende campagne wor-
den gevoerd met banners op straat. 
Op zaterdag 6 februari is er de Dag 
van de Alphenaar waar u kunt ken-
nismaken met de kandidaten en 
programma’s van alle partijen. Ook 
voor ons als CDA ligt er in de ko-
mende maanden een mooie uitda-
ging om ons te profileren, om duide-
lijk te maken waar we voor staan, 
waar we trots op zijn en waar we de 
komende periode voor gaan. Zet de 
website www.meedoeninalphen.nl  in 
uw lijstje van favoriete websites, 
Volg daarin dagelijks het campagne-
nieuws en doe zelf mee. We rekenen 
op u!     
Campagnetijd is vooral ook een leu-
ke tijd. Immers, politiek leeft dan! 

Iedereen heeft het erover: op straat, 
in de winkels, tijdens verjaardags-
feestjes. Het is een periode waarin 
we bij uitstek onze christendemocra-
tische boodschap over het voetlicht 
kunnen brengen. Daarbij hebben we 
ieders inzet nodig, ook die van u als 
lid of als lezer van deze Nieuwsbrief. 
Alphen aan den Rijn moet begin 
2010 groen gaan kleuren! We heb-
ben immers heel wat te brengen 
voor de Alphenaar.  
 
Ik noem: 
- een daadkrachtige en voor alle 
burgers herkenbare wethouder Hans 
Groen in ’t Wout die ook echt resul-
taten boekt: meer speelplaatsen 
voor kinderen, meer veiligheid op 
straat, investeren in en opknappen 
van de Lage Zijde, oplevering van 
een geheel vernieuwde stationsom-
geving met een verbindingstunnel 
naar Kerk & Zanen enzovoort; 
- zes CDA gemeenteraadsleden die 
zich de afgelopen jaren hard hebben 
gemaakt voor een solide en sociaal 
beleid. Solide in financieel opzicht 
met lage lasten (OZB, afvalstoffen-
heffing) voor de burger. Sociaal, 
zodat de zwakkeren kunnen blijven 
meedoen aan de samenleving, onder 
meer door verstrekken van gratis 
energieboxen aan de minima; 
- 25 resultaten waar we trots op 
kunnen zijn, variërend van versnelde 
invoering van ondergronds inzame-
len van afval t/m een rem op het 
aantal koopzondagen;      

- een toekomstgericht, authentiek 
CDA Verkiezingsprogramma waarin 
meedoen in de samenleving het Leit-
motiv is: voor het CDA telt iedereen 
mee en we willen ook dat iedereen 
participeert en verantwoordelijkheid 
wil nemen zoor zichzelf, de naaste en 
de omgeving.  
 
Het CDA in Alphen aan den Rijn is een 
betrouwbare, stabiele partij. Wij heb-
ben geen behoefte aan grootspraak en 
populisme. Daar hoeven wij ons elan 
niet aan te ontlenen. Wij hadden en 
hebben elan omdat we tot in onze 
botten gemotiveerd zijn ons in te zet-
ten voor Alphen aan den Rijn. We 
kunnen niet alles altijd waarmaken 
maar willen ons te allen tijde verant-
woorden en de keuzes die we nu een-
maal moeten maken, verdedigen. Het 
CDA staat voor zijn zaak. Daarom is 
op 3 maart het CDA op Lijst 3 uw 
stem meer dan waard. En niet alleen 
die van u. Spreek ook mensen in uw 
omgeving aan  en motiveer ze om op 
het CDA te stemmen. Samen staan we 
sterk!   
     
Afsluitend wens ik u goede en geze-
gende feestdagen toe. Dagen van be-
zinning en herbronning. Dagen van 
warmte in de contacten, met God en 
met elkaar. Graag tot ziens op een 
van onze activiteiten in 2010.  
 
 
René Vrugt 
http://renevrugt.web-log.nl 
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Nieuws uit de raadsfractie  
 

I 
n een tijd van grote financiële 
onzekerheden stellen wij van-

daag de begroting voor 2010 vast. 
Met deze woorden opende onder-
getekende in de raadvergadering 
van 29 oktober namens de CDA-
fractie de inbreng bij het debat 
over de begrotingsbehandeling 
2010. En niet zonder reden, want 
hoewel er voor de jaren 2010 en 
2011 tussen de Rijksoverheid en 
de Vereniging Nederlandse Ge-
meenten (VNG) afspraken zijn ge-
maakt over de uitkeringen die de 
gemeenten ontvangen van het Rijk 
is dat niet het geval voor de jaren 
2012 en volgende.  
 
Het college gaat er in de meerjarenra-
mingen vanuit dat er geen kortingen 
op de Rijksuitkeringen zullen plaatsvin-
den, maar de signalen zijn anders. Uit 
publicaties heeft u kunnen vernemen 
dat de regering 20 werkgroepen aan 
het werk heeft gezet die antwoord 
moeten geven op de vraag hoe er de 
komende jaren 35 miljard euro omge-

bogen (lees bezuinigd) kan worden.  
 
Het staat nu al vast dat ook de uitke-
ringen aan gemeenten niet kunnen 
worden ontzien, met alle gevolgen 
van dien voor de begrotingen vanaf 
2012 voor de gemeenten, ook voor 
Alphen aan den Rijn. 
Over de hoogte en 
de wijze waarop deze 
kortingen zullen 
plaatsvinden zal nog 
nader overleg worden gevoerd tussen 
de Rijksoverheid en de VNG. De CDA-
fractie heeft het college verzocht om 
na het bekend worden van de uit-
komsten van dit overleg de raad per 
omgaande te rapporteren over de 
meerjarige gevolgen daarvan voor 
onze gemeente. 
Naast dit verzoek zijn er door diverse 
leden van de CDA-fractie bij de diver-
se begrotingshoofdstukken opmerkin-
gen en voostellen gedaan.  
 
De belangrijkste opmerkingen en 
voorstellen zijn: 
 
- Een voorstel om uit het oogpunt van 
het tegengaan van vervuiling in de 
openbare ruimte over te gaan tot 
versnelde realisatie (binnen 5 jaar) 
van het aanbrengen van ondergrond-
se containers voor diverse vormen 
van afval. De CDA-fractie heeft daar-
over een motie ingediend die met 

Begrotingsbehandeling in teken van economische crisisBegrotingsbehandeling in teken van economische crisisBegrotingsbehandeling in teken van economische crisisBegrotingsbehandeling in teken van economische crisis    

Jongeren motiveren 

algemene stemmen is aangenomen. 
- In het kader van het toenemende 
alcoholgebruik onder jongeren heeft 
de CDA-fractie bij het college aange-
drongen om gebruikmakende van wet-
telijke mogelijkheden op korte termijn 
te komen tot aanvullende maatrege-
len.  
- Met betrekking tot de Hospicevoor-
ziening heeft de CDA-fractie een motie 
mee ondertekend die het college ver-
zoekt de uitbreiding van de Hospice-
voorziening in Alphen aan den Rijn te 
ondersteunen. Ook deze motie is met 
algemene stemmen aangenomen. 
 
Naast de begroting zijn nog een aantal 
andere onderwerpen in de raadsverga-
dering van 29 oktober besproken.  
 
De mij toegemeten ruimte maakt het 
onmogelijk ook van deze onderwerpen 
verslag te doen. Een uitzondering 
daarop wil ik maken voor de door het 
CDA  mede ingediende en aangeno-
men motie inhoudende de uitbreiding 
van de garantstelling aan Ice Event. 
Daardoor is het alsnog mogelijk ook 
dit jaar weer een tijdelijke ijsbaan aan 
te leggen op het Rijnplein.  
 
 
Peter Dobbe  
fractiesecretaris CDA 
  
 

Nieuws uit de regio  
 

I 
n de vorige Nieuwsbrief is al een aparte bijeenkomst 
aangekondigd over het thema “hoe bind je jongeren 

aan het CDA?”. Bedoeling was om CDJA-voorzitter Je-
roen van Velzen op 9 september jl. dit thema te laten 
inleiden. Hij werd echter op het laatste moment ziek 
en moest zich afmelden. Leonie ten Have, in Leiden 
universitair student criminologie, was zo welwillend 
voor hem in  te vallen. In de trein van Leiden naar Alp-
hen heeft ze zich nog moeten voorbereiden. Niet tever-
geefs, want we kunnen er wat van opsteken, afgaande 
op de kern van haar betoog: je hoeft niet iets groots op 
te zetten. Als je een paar jongeren kunt motiveren en 
bij elkaar kunt brengen, dan kunnen ze een beweging 
in gang zetten.  
 
Geef jongeren verantwoordelijkheid, laat zien 
dat je ze nodig hebt, dat ze er toe doen, dat je 
ze belangrijk vindt en serieus neemt. Verzin 
iets waarmee ze affiniteit hebben, waar ze 
enthousiast voor zijn. Als je hieraan hebt vol-
daan, dan krijg je ze echt wel mee. Wees niet 
bang om wat te geven, je krijgt tien keer zoveel terug. Pro-
beer ook iets te bedenken, een lokkertje, waar ze op af ko-
men.  
 
Het is even moeilijk na deze uit het hart gesproken wijze 
levensles om te schakelen naar de reguliere CDA bijeen-
komst van de CDA regio Rijn en Veenstreek op 23 septem-
ber, twee weken na de thema-avond. Er is gesproken over 
het verzoek van de CDA regio Gouwe en IJssel tot aansluiting 

bij onze regio. Voor de eerstvolgende bijeenkomst in 2010 
zullen we Peter Noordhoek, voorzitter van deze regio, uitnodi-
gen om het verzoek toe te lichten, zodat een afgewogen en 
verantwoorde beslissing kan worden genomen. Andere 
agendapunten waren o.a. de gemeenteraadsverkiezingen in 
maart volgend jaar en de miljoenennota. Wat het eerste be-
treft: alle afdelingen zijn druk bezig met de voorbereidingen 
van de verkiezingscampagne, het zoeken van kandidaten en 
het samenstellen van de kandidatenlijsten en de 
verkiezingsprogramma’s.  
 
Tenslotte de miljoenennota: Tweede Kamerlid Liesbeth Spies 
gaf op bekwame wijze een bondig resumé. Hieruit enkele 
blikvangers: de verhoging van de AOW-leeftijd; een staats-
schuld van 35 miljard euro per jaar,  met de onontkoombare 
noodzaak van een mega bezuinigingsoperatie, waarmee een 
aantal ambtelijke commissies aan de slag zal gaan om te be-
kijken hoe dat aangepakt moet worden. De op de inleiding 
van Liesbeth volgende discussie leverde een paar interessante 
aspecten op: het enorme verlies in de vastgoedsector kan 
beter worden voorkomen door niet te waarderen op basis van 
de actuele situatie, maar op basis van de historische grond-
slag. Er is sprake van private rijkdom (particuliere sector) en 
publieke armoede (overheidssectoren). Aan de genoemde 
commissies moet een fundamentele discussie ten grondslag 
liggen over de vraag in welk land we willen leven. En: in di-
verse andere Europese landen (Madrid, Barcelona, Rome) 
voel je je veilig vanwege veel blauw op straat, daar kan Ne-
derland nog een puntje aan zuigen!  
 
Henk van Rietschoten 
Raadslid CDA Alphen aan den Rijn en  
secretaris CDA-regio Rijn- en Veenstreek  
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In de algemene ledenvergadering van 5 
oktober jl. is in een goede sfeer verga-
derd over het bestuursvoorstel betref-
fende de CDA kandidatenlijst voor de 
gemeenteraadsverkiezing van maart 
2010. De lijst ziet er na stemming als 
volgt uit:  
 
1. Hans Groen in ‘t Wout 
2. René Vrugt 
3. Marjon Verkleij-Lemmers 
4. Peter Dobbe 
5. Marly de Blaeij 
6. Joost van Beek 
7. Hans Disch 
8. Gerrit Dijkman 
9. Hermann Kukler 
10. Jacqueline Broer – Van Leeuwen 
11. Lianne Bruné - Looijestein 
12. Roeli Hoving 
13. Matthijs Groot 
14. Eppo Bruins 
15. Cock Kroft 
16. Bauke de Haan 
17. Mark Vermeulen 
18. Marianne Zandstra 
19. Henk van Rietschoten 
20. Walter Pieterse 
 

ALV 5 oktober  

 

 

 

 

 

 

Nieuws van het Binnenhof 

 

D 
e eerste gemeenteraadsverkie-
zingen zitten erop. De inwo-

ners van zes gemeenten mochten 
vanwege een herindeling woens-
dag 18 november al stemmen. Het 
CDA heeft het in deze zes gemeen-
ten beter gedaan dan bij de vorige 
verkiezingen voor de gemeente-
raad in maart 2006. Met dit resul-
taat mogen we tevreden zijn.  
 
Minder goed is de teleurstellende op-
komst van nog geen 50% 
Laten we deze verkiezingen vooral ook 
gebruiken als een ‘opwarmertje’ voor 3 
maart waarin in alle andere gemeenten 
in Nederland en dus ook in Alphen aan 
den Rijn verkiezingen zijn. Het pro-
gramma en de lijst zijn vastgesteld. 
Dat is prachtig maar nu begint het werk 
natuurlijk pas! We zullen keihard moe-
ten werken en enthousiast en zichtbaar 
moeten zijn in de campagne. Steeds 
meer mensen bepalen hun keus pas in 
de laatste uren voor ze gaan stemmen 
en steeds minder kunnen we ervan 
uitgaan dat de trouwe CDA-ers echt wel 
gaan stemmen. 
 
Natuurlijk realiseren we ons in Den 
Haag terdege dat de invloed van de 
nationale politiek op de uitslag van de 
lokale verkiezingen groot is. Of we dat 
nu leuk vinden of niet. Voor veel men-
sen is de betrouwbaarheid en stabiliteit 
van het CDA, juist in tijden van crisis, 
een belangrijke kwaliteit.  

Tegen die achtergrond ben ik dan 
ook blij dat onze politiek leider pre-
mier van Nederland blijft.  
Natuurlijk moet er ook op inhoud 
gepresteerd worden. Dit kabinet 
krijgt nog wel eens het verwijt van te 
weinig daadkracht. De afgelopen we-
ken hebben laten zien dat dit allesbe-
halve een terecht verwijt is. Een on-
vermijdelijk besluit over het verho-
gen van de AOW-leeftijd werd in 
twee weken genomen. Over het reke-
ningrijden is een knoop doorgehakt. 
In dit systeem gaat iedere autorijder 
betalen voor de plaats en het tijdstip 
waarop gereden wordt en de milieu-
belasting die de auto veroorzaakt. 
We betalen dus niet meer het bezit 
van de auto. In mijn ogen stappen 
we hiermee over naar een eerlijker 
systeem dat ook nog eens tot minder 
files en minder vervuiling moet lei-
den. Via de crisis- en herstelwet kun-
nen tal van projecten, op het gebied 
van infrastructuur en vergroening, 
een stuk sneller gerealiseerd worden. 
Deze wet is in recordtijd door het 
kabinet opgesteld en inmiddels door 
de Tweede Kamer aanvaard. Stuk 
voor stuk prestaties die de burgers 
van Nederland van ons verwacht en 
waar we als CDA mee voor de dag 
kunnen komen. 
Als we de Haagse en Alphense chris-
ten-democratische politiek weten te 
verbinden dan kijk ik met veel ver-
trouwen uit naar de uitslag van de 
verkiezingen op 3 maart! 
 
De komende weken zullen voor velen 
ook in het teken staan van het nade-
rende kerstfeest. Ik wens u toe dat 
het Licht van Kerst u zal inspireren.  
 
 
Liesbeth Spies,  
Tweede Kamerlid CDA 

 

Vervolg van blz. 2: Nieuws 

van het Waterschap 
 
Ook was er een motie om de beoogde 
tariefstijging met zeker 2% te verla-
gen en de tarieven voor onbebouwd 
eigendom aan te passen. Door de 
nieuwe waterwet worden die oneven-
redig verzwaard. In de decemberver-
gadering moet de programmabegro-
ting van 2010 worden vastgesteld, 
maar ook het beleidsplan voor de 
komende vijf jaar: het Waterbeheer-
plan 4, kortweg WBP 4.  
 
Dit zijn eigenlijk wel de belangrijkste 
punten van het jaar; hier kun je als 
bestuurder richting geven aan het 
beleid. In de commissies is al veel 
voorgesproken, maar deze punten 
zullen in de vergadering nogmaals 
uitvoerig worden behandeld. Als wa-
terschapbestuurders weten we dat 
Rijnland taken moet uitvoeren om 
droge voeten, schoon water en de zee 
buiten de deur te houden, maar we 
nemen zeker de wensen van onze 
achterban mee in de besluitvoering.  


